

Title (en)

SAFETY MEANS FOR BOX FOR VALUABLES, PREFERABLY MONEY.

Title (de)

SICHERHEITSANORDNUNGEN FÜR EINEN BEHÄLTER FÜR WERTPAPIERE INSbesondere GELD.

Title (fr)

MOYENS DE SECURITE POUR CAISSETTE DE VALEURS, DE PREFERENCE DE L'ARGENT.

Publication

EP 0092563 A1 19831102 (EN)

Application

EP 82903269 A 19821025

Priority

SE 8106303 A 19811026

Abstract (en)

[origin: WO8301479A1] A shaft (1) for a cash-box (4) which can assume two positions, one in the upper end of the shaft (1) and one in the bottom of the shaft (1). The cash-box (4) is retained in the upper position by means of withdrawable pins (2 and 3). In the lower position the cash-box (4) is covered by a flap-down wall-section (5). In a second embodiment of the invention, the cash-box (4) is placed on an endless belt (20), driven by an electric motor (19), whereby the cash-box (4) can be raised and lowered by connecting or disconnecting the current to the motor (19).

Abstract (fr)

Un arbre (1) est destiné à une caisse (4) laquelle peut prendre deux positions, une à l'extrémité supérieure de l'arbre (1) et une à l'extrémité inférieure de l'arbre (1). La caisse d'argent (4) est maintenue dans la position supérieure à l'aide de moyens de goupilles pouvant être extraits (2 et 3). Dans la position inférieure, la caisse (4) est recouverte par une section de paroi rabattue (5). Dans un second mode de réalisation de l'invention, la caisse (4) est placée sur une bande sans fin (20) entraînée par un moteur électrique (19) de manière à faire monter et descendre la caisse (4) en branchant ou coupant le courant d'alimentation au moteur (19).

IPC 1-7

E05G 5/00; E05G 7/00

IPC 8 full level

E05G 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05G 5/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8301479 A1 19830428; EP 0092563 A1 19831102; SE 8106303 L 19830427

DOCDB simple family (application)

SE 8200347 W 19821025; EP 82903269 A 19821025; SE 8106303 A 19811026